
UCHWAŁA  Nr XII/73/2011 
Rady Miejskiej w Łobżenicy 

z dnia 28 października 2011 roku 
 
 

w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 
 
 

Na podstawie art. 18 ust 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
(tekst jednolity: Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz.1591 ze zmianami) w związku z art. 17 ust. 2 ustawy 
z dnia 10 maja 1990 roku – przepisy wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawę 
o pracownikach samorządowych (Dz. U. z 1990 r. Nr 32, poz.191 ze zmianami) 
 

Rada Miejska w Łobżenicy 
uchwala co następuje: 

 
 

§ 1 
 

Powołuje się Komisję Inwentaryzacyjną w składzie: 
1. Bruski Grzegorz  - Przewodniczący 
2. Wróblewski Wiesław  - Członek 
3. Rzyduch Andrzej  - Członek 
4. Badura Leszek   - Członek 

 
§ 2 

 
Zadaniem Komisji jest kontynuacja inwentaryzacji mienia Skarbu Państwa, a użytkowanego przez 
Gminę Łobżenica, celem jego komunalizacji zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie przepisami 
prawa.  

 
§ 3 

 
Traci moc uchwała Rady Miejskiej w Łobżenicy Nr  VIII/53/03 z dnia 29 maja 2003 roku w sprawie 
powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.  

 
§ 4 

 
Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Łobżenicy. 

 
§ 5 

 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
       (-) Edward Starszak 
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U z a s a d n i e n i e 
 

 

W związku z nową kadencją Rady Miejskiej w Łobżenicy, konieczna jest aktualizacja składu 

Komisji Inwentaryzacyjnej, która jest niezbędna do dalszej kontynuacji procesu inwentaryzacji mienia 

Skarbu Państwa  będącego w użytkowaniu Gminy Łobżenica, celem jego komunalizacji na podstawie 

przepisów komunalizacyjnych. 

Do każdego wniosku do Wojewody Wielkopolskiego o stwierdzenie nabycia na rzecz Gminy 

Łobżenica nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, niezbędne jest dołączenie karty 

inwentaryzacyjnej sporządzonej przez  w/wym. Komisję. 

Na terenie Gminy Łobżenica są jeszcze nieruchomości służące wykonywaniu zadań  własnych gminy, 

które to nie zostały dotąd objęte procesem komunalizacji. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne. 
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